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                                                                                                                                                 Bakel, 11 juni 2018. 

 

Geachte leden van de commissie, 

Helaas is het voor ons deze keer niet mogelijk om vanavond hier persoonlijk de inspraak te komen 

doen. 

Op  11 januari van dit jaar was ik hier, mede namens buurtbewoners,  voor een inspraak  m.b.t. de 

leefbaarheid in het gebied Muizenhol en omliggend gebied. Ik heb toen kenbaar gemaakt dat wij ons 

ZEER ernstige zorgen maken over het huidige en toekomstige woon- en leefmilieu in dit gebied. Die 

zorgen zijn ondertussen alleen maar gigantisch groter geworden: we zijn al jaren bezig om de 

mogelijke komst van geiten aan Muizenhol 1 tegen te houden en al jaren hangt er de dreiging van de 

N279 boven ons hoofd, wat naast heel veel werk, zeker veel zorgen met zich meebrengt... er zijn zelfs 

buurtbewoners die dreigen hun levenswerk, hun bedrijf en sommige ook hun woonhuis te verliezen! 

Dit alles komt de sfeer in onze gezinnen en levensvreugde in onze buurt niet bepaald ten goede en 

dat is nog heel zacht uitgedrukt. 

 

Wij hebben daarom op 11 januari enkele vragen gesteld maar ook twee onderstaande dringende 

verzoeken gedaan aan de gemeente en commissie: 

1. Het is zeker niet onze bedoeling om agrarische ondernemers in onze buurt het 
(bedrijfs)leven onmogelijk te maken. We weten ook dat wet- en regelgeving t.a.v. 
intensieve veehouderij in principe losstaat van provinciale besluiten over de aanleg 
van wegen. In dit gebied betekent het echter wel dat alle milieugevolgen zich sterk 
concentreren. Wij vragen de gemeente dan ook met klem om op zeer korte termijn 
een visie op dit gebied te ontwikkelen met als doel om het nu en in de toekomst 
voor alle bewoners op een acceptabele en gezonde manier leefbaar te houden.  
Een visie waarin juist het stapeleffect van de eerder geschetste, verschillende 
ontwikkelingen meegenomen wordt.  
In dit kader vinden wij een goede en onafhankelijke nulmeting t.a.v. fijnstof, 
ammoniak, trillingen e.d. in het betreffende gebied van het allergrootste belang.  
 

2. Op basis van een enquête onder inwoners van het omleidingsgebied heeft de 
werkgroep Lange omleiding een wensenlijst t.a.v. flankerende maatregelen voor de 
omleiding aan zowel de provincie als aan de gemeente gestuurd. (Brief als bijlage 
bijgevoegd.) Deze wensen zijn nadrukkelijk gericht op het zoveel mogelijk beperken 
van de overlast van de omleiding voor het gebied en de inwoners daarvan. Wij 
vragen de gemeente eveneens met klem om deze wensen richting de provincie 
krachtig te ondersteunen. De gemeente is immers ook verantwoordelijk voor de 
inwoners in dit gebied.  
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Vandaar dat wij blij waren met de toezegging van mevrouw van Extel tijdens de vergadering van 11 

jan j.l.: 

 Mevrouw van Extel zou een lijst/opsomming (laten) maken van het aantal dieren c.q. 

dierrechten in onze omgeving; 

 Mevrouw van Extel heeft gezegd dat er op korte termijn een beleidsvisie moet komen voor 

ons gebied. 

Tot op heden, 5 maanden later, hebben wij hier echter niets van vernomen, terwijl de noodzaak van 

een beleidsvisie naar onze mening ERG groot is, zeker gezien de dreiging van de omleiding van de 

N279.  In die 5 maanden zijn er een aantal vragen bijgekomen: 

 in hoeverre speelt de nieuwe fosfaatwetgeving mee? 

 hoe worden  "stoppers" meegeteld in de opsomming van vergunde dierrechten? Met andere 

woorden: wanneer vervallen de vergunde dierrechten van bedrijven die hebben aangegeven 

te zullen stoppen? 

 kan er in de beleidsvisie komen te staan dat er nu en in de toekomst geen geiten komen in 

onze omgeving? 

 kan er in de beleidsvisie een vermelding komen dat de buurtbewoners/omwonenden ten alle 

tijden op de hoogte gehouden worden van veranderingen t.a.v. het beleid van geiten? 

 wanneer is ons gebied "vol" m.b.t. intensieve veeteelt? 

Dan nog een vraag van een andere orde: 

 de verkeersveiligheid op het Mathijseind is dramatisch: er wordt veel te hard gereden en dat 

zorgt voor gevaarlijke situaties voor omwonenden, maar ook voor alle fietsers, hardlopers en 

wandelaars. Is het mogelijk dat er spoedig maatregelen getroffen worden in de vorm van 

verhogingen/ verkeersdrempels? 

 

Samenvattend maken wij ons dus nog steeds ZEER ernstige zorgen en hebben u hier 
vanavond opnieuw deelgenoot van gemaakt. Daarnaast zijn we WEER teruggekomen op 
onze zeer concrete verzoeken, de daarop gedane toezeggingen en hopen op een positieve 
en spoedige reactie.  
 
Uiteraard zijn we altijd bereid tot een nadere toelichting. 
 
Ik dank u voor uw aandacht! 
 
Met vriendelijke groeten, 
C. de Visscher en buurtbewoners en omwonenden Muizenhol Bakel 
 
 
Bijlage: inspraak commissievergadering van 11 jan. 2018 j.l. 


